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ΘΕΜΑ: Η «εφευρετικότητα» και οι επιπτώσεις αυτής στο Αστυνομικό προσωπικό.  

 
Κύριε Αρχηγέ,  
 
     Αν και κάποιες αποφάσεις, δεν σταματούν να μας εκπλήσσουν δυσάρεστα, μας άφησε άφωνους 
η εξάντληση της «εφευρετικότητας» που διαθέτουν ορισμένοι, με θύμα αυτή τη φορά τη Διμοιρία 
Υποστήριξης Καρδίτσας. 
 
 
Τη Κυριακή 06 Μαρτίου 2022, η Διμοιρία Υποστήριξης Καρδίτσας, ενώ αρχικά διατάχθηκε να 
μεταβεί στη πόλη του Βόλου για λήψη  μέτρων σε  αγώνα ποδοσφαίρου Β΄ εθνικής κατηγορίας 
μεταξύ των ομάδων Ολυμπιακός Βόλου – Αναγέννηση Καρδίτσας στης (14:45 μ.μ) 
αναχωρώντας στης 10:30 π.μ. το πρωί για τον προορισμό της, μετά τη λήξη του πρώτου αγώνα 
παρέμεινε και χρησιμοποιήθηκε εκ νέου σε μέτρα, μέχρι και τη λήξη της επόμενης αναμέτρησης 
μεταξύ των ομάδων ΝΠΣ Βόλου – Πας Γιάννενα στης (19:00 μ.μ), με αποτέλεσμα οι συνάδελφοί 
μας να επιστρέψουν κατάκοποι στις οικογένειές τους μετά της έντεκα το βράδυ, με κάποιους από 
αυτούς, να έχουν διατεθεί και την επόμενη μέρα σε πρωινή βάρδια στις υπηρεσίες τους. 



Ως εκπρόσωποι σκληρά εργαζόμενων Αστυνομικών, διατυπώνοντας ξεκάθαρα τις θέσεις μας και 
απευθυνόμενοι προς κάθε κατεύθυνση δηλώνουμε ότι, οι συνάδελφοί μας δεν θα αποτελούν για 
κανέναν μαύρα στίγματα σε λευκή κόλλα χαρτιού και ζητούμε απ’ όλους όσους έχουν την ευθύνη  
διοργάνωσης αγώνων ή άλλων γεγονότων που απαιτούν αυξημένη αστυνομική παρουσία, αυτή να 
πραγματοποιείται με γνώμονα πρωτίστως τα εργασιακά δικαιώματα και ανθρωποκεντρική 
προσέγγιση, ειδικότερα στο κομμάτι  εξισορρόπησης εργασιακής και προσωπικής ζωής, όπως 
απαιτούν οι σύγχρονες συνθήκες εργασίας στα πολιτισμένα κράτη, ιδιαίτερα δε, όταν η 
καταστρατήγηση των ανωτέρω δεν συντελείται από έκτακτα περιστατικά.  
 
 
Ως Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Καρδίτσας, θα θέλαμε να εκφράσουμε δημόσια τις 
ευχαριστίες του διοικητικού μας συμβουλίου, καθώς και των μελών μας που απαρτίζουν τη 
Διμοιρία Υποστήριξης Καρδίτσας, για την άκρως συναδελφική και ευγενική χειρονομία της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Μαγνησίας, να καλύψει με δικά της έξοδα τη σίτιση της 
διμοιρίας μας, και αποτελεί συνέχεια μιας αυξανόμενης συναδελφικής αλληλεγγύης μεταξύ των 
Αστυνομικών Ενώσεων Θεσσαλίας, καθώς δεν έχει παρέλθει αρκετός καιρός που αυτή 
επιβεβαιώθηκε ξανά στα τελευταία αγροτικά μπλόκα, με την Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Λάρισας, να καταβάλει τα μέγιστα για να επιλυθούν όσες δυσκολίες παρουσιάστηκαν τόσο κατά τη 
διαμονή της Διμοιρίας Υποστήριξης Καρδίτσας στη Λάρισα, όσο και των άλλων διμοιριών που 
στάλθηκαν για τον ίδιο σκοπό.  
 
 
Κύριε Αρχηγέ, γνωρίζοντας την ευαισθησία σας σε θέματα εξουθένωσης του προσωπικού άνευ 
λόγου, παρακαλούμε όπως μεριμνήσετε ώστε να αποφεύγονται παρόμοιες τακτικές που 
επιβαρύνουν το προσωπικό που ηγείστε και με τη σειρά μας διαμηνύουμε προς πάσα κατεύθυνση 
ότι ανάλογες αποφάσεις και κυρίως για τις επιπτώσεις που αυτές έχουν στις πλάτες των 
συνάδελφων μας, η καταγγελία μας προς τη φυσική ηγεσία του Υπουργείου μας θα αποτελεί 
μονόδρομος και θέμα συζήτησης του Διοικητικού μας Συμβουλίου για αποστολή αυτής και στα 
αρμόδια διοικητικά δικαστήρια.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
                                                                               


